



الرقم: خ م/م/ع/ر/٢١٦/٢٠٢٢ م

التاريخ: ١٦ / ٥ / ٢٠٢٢ م

تحية طيبة وبعد ،،،

الموضوع: تعيين مدير استثمار

تود شركة الخدمات المالية (ش.م.ع.ع) أن تعلن عن تعيين الفاضل/ بشير الروسان كمدير للإستثمار لديها وذلك إعتباراً من تاريخ ٨/٥/٢٠٢٢ م.

يمتلك الفاضل/ بشير خبرة ما يقارب من ٢٠ عاماً في مجال الخدمات المصرفية الاستثمارية مثل إدارة الأصول والثروات والبحوث والمبيعات المؤسسية (الوساطة)، والخدمات المصرفية الخاصة، ويتمتع بخبرة عملية في التحليل المالي والفني وفي تطوير المنتجات لمختلف جوانب أسواق الأسهم.

التحق الفاضل/ بشير بشركة الشرق الأوسط لتمويل المشاريع الصغيرة (سابقاً مؤسسة الاسكان التعاونية) كضابط ائتمان في الفترة من ٢٠٠٣ م إلى ٢٠٠٧ م ومن ثم انتقل الى السعودية كمستشار مساعد في الاستثمار في الاسهم في مجموعة الدخيل المالية (سابقاً المركز الاستشاري للاستثمار والتمويل). في عام ٢٠١٠ م انتقل الى سلطنة عُمان بوظيفة مدير تطوير منتجات الاستثمار في بنك عُمان العربي وتسلسل في مناصب عدة منها بقسم الابحاث وكمدير تطوير مؤسسات الوساطة. وقبل انضمامه إلى شركة الخدمات المالية، كان يعمل كمدير أول لإدارة الثروات في شركة اوبار كابيتال لأكثر من خمس سنوات.

الفاضل/ بشير حاصل على درجة الماجستير في العلوم المالية والمصرفية من جامعة اليرموك - الأردن.

وتفضلوا بقبول فائق الإحترام ،،،


سالم بن عقيل بن أحمد الهادي
المدير العام



شركة الخدمات المالية (ش.م.ع.ع)

FINANCIAL SERVICES CO. (S.A.O.G)

ص.ب ٢٧٧٧، الرمز البريدي ١١٢ روي
سلطنة عمان

P.O.Box 2777 - P.C. 112, Ruwi
Sultanate of Oman



Ref: FSC/216/2022
Date 16th May, 2022

After Greetings,

Subject: Appointment of an Investment Manager

The Financial Services Company (SAOG) would like to announce the appointment of Mr. Basheer Al-Rousan as an investment manager, as of 8/5/2022.

Mr. Basheer has nearly 20 years of experience in investment banking such as asset & wealth management, research, institutional sales (brokerage), and private banking, with hands-on experience in fundamental and technical analysis and in developing Products for various aspects of stock markets.

He joined the Middle East Microfinance Company MEMCC (formerly the Cooperative Housing Corporation CHF) as a credit officer from 2003 - 2007 and then moved to Saudi Arabia as an assistant consultant - Equities in Aldukheil Financial Group AFG (formerly the Consulting Center for Finance & Investment CCFI). in 2010 he moved to the Sultanate of Oman as a product development manager at Oman Arab Bank, and he held several positions, including in the Research Department and as a manager institutional brokerage development. Prior to joining Financial Services, he worked as Senior Manager Wealth Management at Ubhar Capital for more than five years.

Mr. Basheer holds a Master's degree in Banking and Finance from Yarmouk University - Jordan.

And Yours sincerely,,,

**Salim bin Aqeel Al Hadi
General Manager**



شركة الخدمات المالية (ش.م.ع.ع.)

FINANCIAL SERVICES CO. (S.A.O.G)

ص.ب. ٢٧٧٧، الرمز البريدي ١١٢ روي
سلطنة عمان

P.O.Box 2777 - P.C. 112, Ruwi
Sultanate of Oman